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W imieniu mieszkalic6w Wloclawka proszg o przeglqd przystank6w

autobusowych, naprawg wiat chroniqcych od opad6w deszczu i riniegu

oraz wiatru. Naprawienie lub zamontowanie laweczek.

Proszg jak najszybciej zamontowat wiatg cbroni4c4 dla oczekuj4cych

na pmyjazd autobusu i laweczkg na przystanku ulica Grodzka prry moScie.

Na przystankach autobusowych oczekuj4 osoby dojeZdzajqce do pracy,

uczniowie do szkoly oraz starsi mieszkaricy naszego miasta, dlatego potrzebna

jest wiata ochronna i lawka.

Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.
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